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PROTOKÓŁ NR  34/09 

 POSIEDZENIA KOMISJI EDUKACJI, KULTURY I SPORTU 

          SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 

                                           W DNIU 29 CZERWCA  2009R. 

                                           ( w dniu sesji) 

 

Posiedzeniu  przewodniczył Pan Józef śurek Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury  
i Sportu. 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie  Komisji i goście zgodnie z listami obecności 
stanowiącymi załączniki nr 1,2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji pan Józef śurek przedstawił porządek obrad przesłany przy 
zaproszeniu na posiedzenie Komisji. Radni uwag nie zgłosili i jednogłośnie przyjęli do 
realizacji porządek obrad w poniŜszym brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie : 

- określenia zasad rozliczenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest róŜny  
w poszczególnych okresach roku szkolnego, 
- zasad udzielania i rozmiaru zniŜek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych oraz opiekuńczych oraz zasad przyznawania 
zwolnień od obowiązku realizacji w/w zajęć prowadzonych bezpośrednio z uczniami 
lub wychowankami, 
- tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin, zajęć nauczycieli szkół 
niewymienionych w art.42 ust.3 Karty Nauczyciela, nauczycieli prowadzących 
kształcenie w formie zaocznej, nauczycieli kolegiów pracowników słuŜb społecznych, 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk 
o róŜnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, bibliotekarzy bibliotek 
pedagogicznych oraz zasad naliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć  
w formie zaocznej, 
- przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć 
moŜna obniŜyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć oraz warunków  
i trybu tego obniŜenia. 

        2. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie  
nadania Wojewódzkiej Bibliotece Publicznej w Kielcach imienia Witolda Gombrowicza. 

     3. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie 
udzielenia przez Województwo Świętokrzyskie pomocy finansowej jednostkom samorządu 
terytorialnego województwa świętokrzyskiego  na realizację zadań w ramach  
„ Świętokrzyskiego Programu Wspierania Rozwoju Edukacji na Obszarach Wiejskich”. 

       4. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego  
w  sprawie przyjęcia „ Programu Samorządu Województwa Świętokrzyskiego wspierania 
edukacji  uzdolnionych dzieci i młodzieŜy”. 
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       5. Zapoznanie się z informacją na temat  stanu  realizacji Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007-2013. 

6. Zapoznanie się z informacją o realizacji zadań inwestycyjnych ujętych w Programie 
Rozwoju Bazy Sportowej w 2008 roku i latach następnych w województwie 
świętokrzyskim. 

7. Przyjęcie projektu planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na II półrocze 
2009roku. 

8. Sprawy róŜne. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.1  

Głos zabrał pan Jacek Kowalczyk- Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki, który poinformował , Ŝe projekty uchwał są bardzo formalne. 
Uchwała karty nauczyciela dotyczy określenia tygodniowego wymiaru godzin, zwolnienia  
z tego wymiaru (tj.  jakby przełoŜenie zapisu w karcie nauczyciela). 

Radni nie zgłosili pytań , uwag i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali( co stanowi Opinia 
Nr 55/09 stanowiąca załącznik nr 3 do protokołu). 

Ad.2 

Głos zabrał pan Jacek Kowalczyk- Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki, poinformował, Ŝe pan Andrzej Dąbrowski Dyrektor 
Wojewódzkiej Biblioteki  Publicznej w Kielcach wystąpił z prośbą o nadanie imienia 
bibliotece, która została otwarta na 10-lecie województwa. Padła propozycja aby nadać nazwę 
Witolda Gombrowicza poniewaŜ jest powiązana z Gombrowiczem. Uroczystość oficjalnego 
nadania byłaby w październiku , w której udział zapowiedziała Ŝona Witolda Gombrowicza 
pani Rita Gombrowicz. 
 Członkowie Komisji do projektu uchwały nie zgłosili Ŝadnych zastrzeŜeń i jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali( co stanowi Opinia nr 56/09 stanowiąca załącznik nr 4 do 
protokołu). 
 
Ad.3  

Kolejny projekt uchwały przedstawił pan Jacek Kowalczyk- Dyrektor Departamentu 
Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki-  poinformował,  ze około 100 szkół 
otrzyma pomoc finansową. 

Członkowie Komisji do projektu uchwały nie zgłosili Ŝadnych zastrzeŜeń i jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali ( co stanowi Opinia nr 57/09 stanowiąca załącznik nr 5 do 
protokołu). 

Ad. 4  

Kolejny projekt uchwały przedstawił pan Jacek Kowalczyk- Dyrektor Departamentu 
Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki-  poinformował, Ŝe jest to uchwała 
czyszcząca, poniewaŜ Sejmik uchwalił i juŜ po raz pierwszy te talenty  były przekazane, a tera 
doprecyzujemy dwie rzeczy: beneficjentów czyli uczniów, studentów mających pobyt stały na 
terenie województwa , a druga to nagrody dla całego zespołu poniewaŜ w zeszłym roku były 
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grupy taneczne bo moŜna było dać tylko jednemu i dlatego wprowadzono nagrody zespołowe. 
Nagrody była jednorazowa w wysokości około 2 tyś zł. 

Radni nie zgłosili pytań , uwag i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały ( co 
stanowi Opinia Nr 58/09 stanowiąca załącznik nr 4 do protokołu). 

Ad.5 

Głos zabrał pan Marek Gos Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego, który 
poprosił o przeniesie tego punktu na następne posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji pan Józef śurek wyraził zgodę  i punkt ten został zdjęty z porządku 
obrad.  

Ad.6 

Głos zabrał pan Jacek Kowalczyk- Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki- poinformował, Ŝe w 2008roku było około8mln 600tys. zł 
pieniędzy z totalizatora Sportowego na rozwój bazy sportowej. Z takich ciekawszych 
inwestycji to nastąpiło otwarcie hali sportowej w SkarŜysku Kamiennej , krytej pływalni  
w Morawicy, hale w Działoszycach , modernizację hali w Staszowie, Starachowicach. Więcej 
informacji zawarte są w załączniku Nr 11 do protokołu. 

Ad.7 

Pan Lech Janiszewski Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego-  
poinformował członków Komisji, Ŝe pojawiło się Studium Wykonalności Sieci 
Szerokopasmowej Polski Wschodniej i w tym projekcie jest kolejna kwokana szkolenie 
związane zbudowaniem umiejętności. Poprosił o wprowadzenia do planu pracy Komisji 
punktu dotyczącego informatyzacji województwa. 

Przewodniczący Komisji wyraził zgodę na wprowadzenie tego punktu. Komisja jednogłośnie 
przyjęła plan pracy Komisji na II półrocze. 

Ad.8 

W sprawach róŜnych pan Jacek Kowalczyk- Dyrektor Departamentu Promocji, 
Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – poinformował, Ŝe w uchwale dotyczące 
j„ Świętokrzyskiego Programu Wspierania Rozwoju Edukacji na Obszarach Wiejskich” 
została naniesiona poprawka, która wynikała z błędnego zapisania kto jest organem 
prowadzącym . 

W załączniku do uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie udzielenia 
przez Województwo Świętokrzyskie pomocy finansowej jednostkom samorządu 
terytorialnego województwa świętokrzyskiego na realizację zadań w ramach  
„Świętokrzyskiego Programu Wspierania Rozwoju Edukacji na Obszarach Wiejskich” 
wprowadza się następujące zmiany: 

- w lp. nr 39 tabeli (str. 3) wyrazy „Zespół Szkół Szkoła Podstawowa im. E. G. 
Kaszyńskiego „Nurta” w Goździe” zastąpiono wyrazami: „Szkoła Podstawowa im. AK w 
Łącznej”; 

- w lp. nr 73 tabeli (str. 5) wyrazy: „Gmina Raków” zastąpiono wyrazami: „Powiat 
Kielecki”; 
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- w lp. nr 93 tabeli (str. 6) wyrazy: „Gmina Stopnica” zastąpiono wyrazami: „Powiat 
Buski”; 

- w lp. nr 106 tabeli (str. 6) wyrazy: „Publiczna Szkoła Podstawowa im. Płka Jana 
Pokrzywy w Zawichoście” zastąpiono wyrazami: „Publiczna Szkoła Podstawowa im. Płka 
Jana Pokrzywy w CzyŜowie Szlacheckim”. 

Zmiany te wynikają z błędnych informacji podanych przez zainteresowane podmioty. 

Pan Józef śurek Przewodniczący Komisji poprosił członków Komisji o to aby byli obecni na 
posiedzeniach Komisji. 

Więcej spraw nie zgłoszono. 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 Protokół sporządziła: Iwona Muter 

 

 

      Przewodniczący Komisji 

      Edukacji, Kultury i Sportu 

 

 

 

      Józef śurek 

 

 

 

 

 


